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PROTOKÓŁ Nr X/15 
z obrad X sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

zwołanej na wniosek Burmistrz Pyrzyc 
na dzień 21 lipca 2015 r. 

 
godzina rozpoczęcia – 9:00; 

godzina zamknięcia – 9:17; 

 

 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – W dniu 15 lipca 2015 r. wpłynął wniosek 
Burmistrz Pyrzyc o zwołanie sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach z proponowanym 
porządkiem obrad. 

Zgodnie z art.20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2013 r. poz. 594, poz. 65, poz. 1318; z 2014 r. poz. 379, poz. 1072) zwołałem 
obrady X sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach na dzień 21 lipca 2015 roku (wtorek) 
o godz. 9:00, w sali USC Urzędu Miejskiego w Pyrzycach. 
 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Otworzył obrady X Sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
 Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 Przywitał radnych, Panią Burmistrza, zgromadzonych gości. 
 

 Na podstawie listy obecności stwierdził, iż na 15 Radnych obecnych jest 11 
radnych, nieobecni: 
- Radna Iwona Ksel,  
- Radny Dariusz Jagiełło,  
- Radna Małgorzata Piotrowska, 
- Radny Wojciech Łubiarz (przybył o godz. 9:03) 
co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Informacja o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Zaproszenie dla radnych o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 4 do protokołu; 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Mam propozycję wprowadzenia do porządku 
obrad wolnych wniosków, jeżeli Pani Burmistrz wyrazi taką zgodę, ponieważ 
wpłynęły 2 pisma do Przewodniczącego Rady i chciałbym je tutaj przedstawić 
Państwu. 
 Pani Burmistrz wyraziła zgodę na wprowadzenie wolnych wniosków do 
porządku obrad. 

Wszedł Radny Wojciech Łubiarz – godz. 9:03;  
stan radnych na sali – 12; 
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie wniosek 
o wyprowadzenie do porządku obrad punktu wolne wnioski. 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali -12; za - 12; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poinformował, że wolne wnioski będą 
punktem 5 porządku obrad. 
 
Do punktu 2 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania 
i wdrażania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pyrzyce na lata 2015-
2020 (Druk Nr 97/15). 
 

Projekt uchwały stanowi zał. Nr 5 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Bardzo serdecznie dziękuję za przyjęcie 
mojego wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej. W związku z tym, że pojawiły się 
tematy, których wprowadzenie teraz jest niezbędnym i pierwszym jest to projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pyrzyce na lata 2015-2020. Taka pilna sprawa 
w związku z tym planem wystąpiła, dlatego że plan jest dokumentem strategicznym, 
który jest potrzebny nie tylko gminie Pyrzyce, czy dla Urzędu Miejskiego 
w Pyrzycach (żebyśmy się dobrze zrozumieli), ale dla wszystkich jednostek Gminy 
Pyrzyce i mieszkańców, jeżeli chodzi przede wszystkim o aplikowanie o środki 
zewnętrzne. Ale w związku z tym, że w miesiącu czerwcu prowadziłam rozmowy 
z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i uzyskałam takie zapewnienie, że 
jest możliwość pozyskania również środków na przygotowanie takiego planu, 
chcemy do tego przystąpić i ten okres teraz jest niezbędny, żeby taka uchwała została 
przyjęta. Przygotowaliśmy się już do wystąpienia do Wojewódzkiego Funduszu o to, 
żeby te środki pozyskać, ponieważ za przygotowanie takiego planu trzeba zapłacić, 
a jak wiemy będą konkursy na termomodernizację, prawdopodobnie w III lub w IV 
kwartale i tak jak przyjęliśmy zadania na poprzedniej sesji, chcemy wystąpić 
z wnioskiem na to zadanie termomodernizacji, które było wskazane na nasze 
budynki użyteczności publicznej. Dlatego proszę o przyjęcie uchwały w sprawie 
wyrażenia woli do przystąpienia opracowania takiego planu, jeżeli są jakieś bardziej 
szczegółowe pytania to proszę, odpowiem. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania Planu 
Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Pyrzyce na lata 2015-2020 (Druk Nr 97/15). 
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Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 12; za - 12; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Uchwała Nr X/82/15 stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2015 
(Druk Nr 98/15). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 7 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Zmiany do budżetu, które proponujemy 
teraz też są dość pilne, a wynikły przede wszystkim z tego, że pojawiła się 
możliwość przeniesienia środków z dochodów bieżących, chodzi tutaj o otrzymaną 
dotację z Urzędu Marszałkowskiego, gdzie wystąpiliśmy z wnioskiem o pozyskanie 
środków na dalszy remont murów i to już jest trzecia możliwość, gdzie nam się 
udało dostaliśmy takie środki z Urzędu Marszałkowskiego, z czego się bardzo 
cieszymy. W związku z tym, że te środki otrzymaliśmy, ta kwota 40.000 zł, która była 
z naszych środków własnych zapewniona na to zadanie jeszcze w trakcie 
przygotowania, będzie możliwa do wykorzystania na pokrycie dachu hali sportowej, 
o czym rozmawialiśmy też na poprzedniej sesji i ja deklarowałam, że jeżeli pojawią 
się jakiekolwiek możliwości to na pewno pierwszą z takich potrzeb, która była 
wskazywana i remont tego dachu zostanie wprowadzony. W związku z tym jest 
moja propozycja, żeby te 40.000 zł, które się pojawiły, czyli ta pierwsza możliwość, 
o której mówiłam, przeznaczyć na remont dachu hali sporawej. 
Następnie są to przeniesienia wydatków związane z funduszami sołeckimi 
w Żabowie, Mechowie i Rzepnowie, są wnioski Rad Sołeckich o zmiany funduszu 
sołeckiego.  
Również jest tutaj (nie ma tego w uzasadnieniu), ale jest w załączniku Nr 2, 
zwiększenie na strażnice OSP w Żabowie, gdzie złożyliśmy projekt i pozyskaliśmy 
środki na instalacje ogrzewania gazowego i tam musimy dołożyć 19.000 zł. 
W związku z tym mamy oszczędności na wydatkach bieżących, które chcemy 
przeznaczyć na dofinansowanie do tej instalacji centralnego gazowego ogrzewania, 
bo jak wiemy tam nie ma, są duże koszty związane z ogrzewaniem w ciągu zimy, 
gdzie jest tam ogrzewane dużymi nagrzewnicami, są to ogromne koszty. Na jednym 
z pierwszych spotkań, którym byłam, taki wniosek strażaków ochotników z Żabowa 
był, oni wielokrotnie o to się ubiegali i do tej pory nie zostało to zrealizowane, jest to 
bardzo zasadne, ponieważ wydatki bieżące na to ogrzewanie w związku z tymi 
nagrzewnicami prądowymi, są bardzo duże i jest niezbędne wykonanie tego 
ogrzewania. Jak wiemy OSP w Żabowie, jak Pyrzyce i Brzesko są to nasze główne 
ochotnicze straże, które działają w systemie ratownictwa i niezbędne jest tutaj 
wykonanie tego ogrzewania i jeszcze to, że pozyskaliśmy dodatkowo 5.000 zł 
i chcemy tą inwestycję przeprowadzić. Także to są zmiany do budżetu, które 
proponuję, są one dość pilne, dlatego też muszą one zostać podjęte w miesiącu lipcu. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
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Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2015 (Druk Nr 98/15). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 12; za - 12; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Uchwała Nr X/83/15 stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Do punktu 4 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu odrębnego dla 
przeprowadzenia głosowania w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na 
dzień 06 września 2015r. (Druk Nr 99/15). 
 
Projekt uchwały stanowi zał. Nr 9 do protokołu.  
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – W związku z zarządzonym na dzień 6 
września 2015 r. referendum ogólnokrajowym niezbędne jest utworzenie 
dodatkowego obwodu głosowania w szpitalu, w przypadku, kiedy będzie 
przebywało w nim, co najmniej 15 osób. My z informacji uzyskanej od Pana 
Dyrektora szpitala, mamy taką informację, że będzie tyle osób w związku z tym jest 
potrzeba utworzenia takiego obwodu i też musi być już podjęta taka uchwała w tym 
miesiącu, ponieważ na sesji wrześniowej byłoby za późno, dlatego proszę o przyjęcie 
takiej uchwały. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie utworzenia obwodu odrębnego dla przeprowadzenia głosowania 
w referendum ogólnokrajowym zarządzonym na dzień 06 września 2015r. (Druk Nr 
99/15). 
 
Wynik głosowania: 
 Stan radnych na sali - 12; za - 12; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
Uchwała Nr X/84/15 stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Do punktu 5 porządku 
 Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt – Poprosiłem o punkt wolne wnioski, ponieważ 
wpłynęło pismo do Biura Rady do Przewodniczącego z CBA, które „Zgodnie 
z właściwością przesyłam w załączeniu zgłoszenie w sprawie rzekomych 
nieprawidłowości w Pyrzyckim Domu Kultury, nadesłane do Centralnego Biura 
Antykorupcyjnego w formie elektronicznej.” Także ta sprawa zostaje przekazana do 
Komisji Rewizyjnej. Pismo stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
Wpłynęło również podanie do Rady Miejskiej w Pyrzycach odwołujące się od 
uchwały z dnia 25 czerwca 2015 r., to pismo skierowała do Rady Pani Jasion Ewa, jest 
to sprawa, którą zajmowaliśmy się na poprzedniej sesji. Pismo stanowi załącznik Nr 
12 do protokołu. 
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Radny Jerzy Wroński – Chciałem poinformować, że dostałem na piśmie, żebym 
opuścił wraz z całą dokumentacją pomieszczenie, w którym znajdują się dokumenty 
jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. Informuję, że te dokumenty nie są moją 
własnością, zarówno znajdują się tam dane osobowe jednostek OSP, jak również 
dane osobowe naszych strażaków z Gminy. Chciałbym zapytać Pani Burmistrz, 
w związku z tym, że to nie są moje dokumenty prywatne, prosiłbym o wskazanie, 
gdzie mam złożyć te dokumenty? W związku z powyższym wystąpiłem do Pani 
z pismem, które złożę zaraz w sekretariacie. Pani Burmistrz to, co się wyprawia to 
jest C klasa. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Panie Radny, temat nie należy do 
kompetencji Rady Miejskiej w Pyrzycach, złożył Pan pismo, tak jak Pan mówi, 
dostanie Pan na nie odpowiedź. Z tego, co wiem była przeprowadzona rozmowa 
z Zastępcą w trakcie mojej nieobecności, wszelkie informacje Pan uzyskał. Jeżeli 
chodzi o dokumenty, o których Pan mówi, nie są one Pana własnością i nie ma Pan 
zabierać ich do domu. Są strażnice, jest pokój zarządzania kryzysowego i Pan Maciej 
Sikora, który zajmuje się strażami i te dokumenty jak najbardziej powinny się tam 
znajdować, ale to nie jest tematem obrad Rady Miejskiej w Pyrzycach, tylko jest to 
temat do wyjaśnienia między Panem, a mną. Jeżeli Pan takie pismo złożył, to ja się 
do niego ustosunkuję i na pewno będziemy na ten temat rozmawiać. 
 
Radny Jerzy Wroński – Pani Burmistrz, w tej Radzie jest jeszcze komisja 
bezpieczeństwa i uważam, że ona powinna również wiedzieć o takim zajściu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Ja nie widzę tutaj żadnego 
niebezpieczeństwa Panie Radny, jeżeli Pan takie niebezpieczeństwo zauważył i Pan 
to zgłosił, i złożył Pan to dzisiaj do mnie na piśmie, to ja to rozważę i będziemy na 
ten temat rozmawiać, ale na ten moment nie mam od Pana informacji, że to jest 
jakiekolwiek niebezpieczeństwo, które grozi tym dokumentom. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w wolnych wnioskach. 
 
Do punktu 6 porządku 
 Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Paweł Chyt - Zamknął obrady X sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach. 
 
 

Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
 
            Przewodniczący Rady 
 
                     Paweł Chyt 
 


